



# LASSIC IN HERITAGE

义乌香格里拉大酒店

坐拥362间客房，于2017年6月开业的义乌香格里拉大酒店，位于高达215米的“浙中第一高楼”义乌世贸中心，集酒店、高级住宅和超大面积的商业零售区为一体，地处中心商务区，并紧邻堪称世界小商品贸易中心的义乌国际商贸城。

The 362-room Shangri-La Hotel, Yiwu opened on 24 June in the 52-storey mixed-use Yiwu World Trade Centre – the tallest building in Zhejiang Province. The tower comprises commercial space, apartments and shopping, and is located in the epicentre of the city's business district and adjacent to the world-famous Yiwu International Commodity City.



义乌香格里拉大酒店的设计理念汇集文化、商务、高雅为一体，当地标志性的东阳木雕艺术被运用于酒店的设计元素和空间装饰之中，提升静雅而稳重的艺术品味。酒店客房装饰典雅，362间48平米以上的客房和136间服务式公寓分布于酒店的9层至38层，城市风光尽收眼底。房间的色调自然舒适，义乌市花月季花的元素平添了优雅奢华的情调。

Shangri-La Hotel, Yiwu's exquisite palette of warm sienna and walnut colours are a complementing canvas for the intricate Dongyang wood carved screens in the hotel's public areas that connect guests to the culture and history of Zhejiang province. The tranquil setting continues to the hotel's rooms - starting from 48 square metres - and 136 serviced apartments that are located from levels 9 to 38 of the building and offer far-reaching views of the sprawling Yiwu landscape. Each room is dressed in natural colours and adorned with the Chinese Rose - the flower of Yiwu - which can be found engraved on wood, in a painting and embossed on panels to provide an extra dimension of luxury.





**项目简介**

国家 / 地区：中国  
 项目类型：五星酒店  
 年份：2017 年房  
 间数：362 间  
 隶属：香格里拉酒店集团

**产品型号**

坐便器：CW166B  
 卫洗丽：TCF6632CS  
 洗脸盆：LW720B  
 浴缸：FBN1710CHP

